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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 02.04.2024, kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Lotte Nielsen, Ejnar Hobolth, Bente 
Siggaard Andersen og Vidar Pedersen 

 
Fraværende:  Albert Nielsen 
 
Referent:        Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Status på arrangementer Kreds 4 – Arrangementet forløb godt, bortset fra at der var 
udfordringer med BC3.   

 

Kommende 
Arrangementer 

Hjælperdag 21.04 kl. 10.00. BSA annoncerer på nettet 
Der bestilles mad når vi ved hvor mange der kommer. 
Sandwich eller lign. 
Hovedrengøring køkken og på toiletter 
Oprydning i kontor samt rengøring. 
Generel oprydning i vores spillelokaler. 
Spartle huller i lokalerne. 
 
Generalforsamling 26.04. kl. 17.00  
Der er annonceret på nettet, og sendt mail ud til 
medlemmerne. 
Oplæg til nye klubregler er sendt ud til TL, bestyrelsen og 
appeludvalg. 
Dirigent – Per Gaunø  
Kathrine sørger for mad. 
Tommy og Ejnar sørger for turneringen. Tommy bestiller 
kort. 
Bestyrelsen foreslår at kontingent bibeholdes uændret. 
 
Hjælperfest fastsættes til 07.06 
 

 
 

Planlægning sæson 24/25 Det er besluttet at sommerhold koster 400 kr. pr hold for 
medlemmer af BK Nord, 800 for ikke medlemmer 

Kreds 4 – BK Nord byder ind på 05./06.oktober og 01./02. 
marts. 
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Sølvpoint turnering, sidste lørdag i oktober. 

Kathrine laver lister vedr. tilmelding til torsdagsspillere. 
Tommy har igangværende lister til onsdag aften. 
Tirsdag eftermiddag, Ejnar og Tommy laver lister for de, der 
er faste spillere. 

Tirsdag aften.  
BK Nord foreslår at der fortsættes med at der afvikles 
begynderbridge. Spillere kan fortsætte i denne klub i  
1) Max 2 år? 
2) Når et vist handicap opnås? 
Det endelige koncept aftales mellem klubberne. 
Kathrine aftaler møde med Aalborg Bridgeklub. 
 
Tommy foreslår at onsdag afvikles med frivilligt fremmøde 
de 3 første og 2 sidste spilleaftener. 
Bestyrelsen bakker op om at TL frit kan lave sin 
tuneringsplan. 
 

Undervisning BK Nord forventer at samarbejdet mellem klubberne 
fortsætter. 
Konceptet for afvikling aftales på mødet, beskrevet 
ovenover. 

 

Status på spilleaftener og 
dage 

-  

Bridgehuset Der etableres elektronisk lås på bagdøren. 
Dette skulle afhjælpe at der mange ukendte nøgler i omløb. 
 

 

Indkøb, rengøring og 
kortlægning 

Linn van Zanden er startet som kortlægger.  
Lin har ligeledes sagt ja til at være afløser på rengøring. 
Lotte indhenter nøgler fra Jesper. 

 

 

GF i distriktet/Bomarkshus Bo Blach fortsætter som klubbens repræsentant. 
Det er vedtaget at låger mellem lejligheder også udskiftes 
sammen med udskiftning af fronter. 
Kathrine deltager i Distriktets GF. Hvis der er andre 
interesserede, skal de tilmelde sig på Distriktets 
hjemmeside. 

 

Evt. -  
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Næste møde 26. april 2024 kl. 16.00  
21. maj 2024 kl. 17.00 
 

 

 


